
Grundejerforeningen	  Holmehus	  

Referat	  af	  bestyrelsesmøde	  afholdt	  17.	  april	  2012	  
	  
Dagsorden	  

1. Pladsudvalg	  
2. Festudvalg	  
3. Regnskaber	  

a. Foreningen	  
b. Vejfond	  

4. Eventuelt	  
	  
Fremmødte:	  Michael,	  Kasper,	  Lars	  (lidt	  senere),	  Noah,	  Claus	  
Gæster:	  Steffen	  og	  Gert	  (pladsudvalg),	  Lasse	  (festudvalg)	  
Afbud	  fra	  Morten	  

Ad	  1:	  Pladsudvalg	  
Diskussionen	  bar	  præg	  af	  brainstorming.	  VI	  skal	  holde	  os	  følgende	  for	  øje:	  

• Alt,	  hvad	  der	  skal	  gøres,	  skal	  der	  godkendelse	  til	  fra	  kommunen,	  da	  
arealet	  er	  udlagt	  som	  erstatningsareal.	  

• Vedligeholdelse	  skal	  tænkes	  ind.	  Det	  betyder	  også	  at	  ting,	  der	  kommer	  på	  
pladsen	  ikke	  skal	  være	  for	  lette	  at	  ødelægge.	  

Oplæg	  til	  udvalget:	  der	  er	  forskel	  på	  langsigtede	  og	  kortsigtede	  planer.	  Hvad	  kan	  
vi	  gøre	  her	  og	  nu,	  og	  hvad	  ville	  vi	  gøre	  hvis	  vi	  havde	  en	  "rig	  onkel"	  med	  flere	  
millioner?	  
Følgende	  idéer	  blev	  lagt	  frem:	  

• Nogle	  træningsstativer	  (som	  nogle	  ved	  Utterslev	  Mose),	  som	  er	  i	  god	  
kvalitet	  

• Muligheden	  for	  et	  bassin	  blev	  nævnt,	  hvor	  man	  kan	  soppe	  eller	  lege	  med	  
skibe.	  

• Nye	  bænke	  (skal	  være	  mere	  solide	  og	  skal	  sidde	  fast)	  blev	  nævnt.	  Lars	  
nævnte	  at	  det	  indgår	  i	  et	  kommunalt	  beskæftigelsesprojekt	  (Gert	  følger	  
op).	  

• Male	  noget	  på	  asfalten	  (trafikstriber/hinkeruder/andre	  spil-‐baner).	  
• Sætte	  net	  i	  målet	  (eller	  købe	  nye	  mål)?	  Kontakt	  André,	  som	  har	  sat	  det	  

nuværende	  mål	  op.	  
• Basketballnet	  (samme	  bemærkninger	  som	  om	  bænke	  gælder	  her).	  
• Skal	  vi	  bruge	  så	  mange	  penge	  på	  træer?	  
• Tjekke	  fondsmidler.	  
• Opslagstavle	  (evt	  på	  nettet).	  

Det	  blev	  diskuteret	  at	  indføre	  betaling	  for	  ikke	  at	  møde	  op	  til	  pladsdag,	  
alternativt	  at	  belønne	  dem	  der	  møder	  op	  med	  nedsat	  kontigent.	  

Ad	  2:	  Festudvalg	  
Næste	  pladsdag	  er	  12.	  maj	  kl	  10:00.	  Der	  bliver	  ikke	  fest,	  men	  vi	  byder	  på	  øl	  og	  
frokost.	  Lars	  laver	  remindere	  sammen	  med	  de	  girokort	  der	  alligevel	  skal	  sendes	  
rundt,	  helst	  så	  det	  kommer	  ud	  inden	  1.	  maj.	  



Ad	  3:	  Regnskaber	  

Siden	  sidst	  er	  der	  brugt	  50	  på	  hver	  konto	  til	  gebyr.	  Indeståender:	  GEF:	  ca	  38000,	  
Vejfond:	  60000.	  

Ad	  4:	  Eventuelt	  
Intet	  under	  eventuelt.	  


